
 

 

Referat fra generalforsamlingen i Den Frie Bowling Union, mandag den 31. 

maj 2021 kl. 19.00 i Bowlernes Bowling Center, Englandsvej 337, 2770 

Kastrup. 

Søren fra bestyrelsen havde meldt afbud. 

Følgende klubber var repræsenteret: 

Trotterne, S.A.S., BK Keglerne, VBI/Valby, Game On, MF. 

Dagsorden. 

a. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslog Carsten Trane, som blev valgt. 

 

b. Formandens beretning. 

Mie Agerbo læste beretning op: 

 

Dette bliver nok den korteste beretning i min tid som formand, da der ikke rigtigt er noget særligt at berette om. 

 

Vi har desværre ikke fået kåret nogen unionsmester hverken individuelt eller for hold grundet corona, og vores 2-

unionskamp mod FSKBH blev også aflyst grundet forsamlingsforbud. 

 

Vi valgte i bestyrelsen at afslutte sæsonen, da udsigten for genåbning af samfundet samt ophævelse af 

forsamlingsforbuddet ikke så for godt ud. Vi ønskede ikke, at I skulle presses til at spille samtlige weekender, når det 

blev muligt at spille, eller at vi skulle til at forlænge sæsonen ind i juni måned og stadig være pressede på 

weekender. Men vi går bedre tider i møde, og det lover godt for den kommende sæson. 

 

Jeg vil igen i år takke bestyrelsen for samarbejdet og særligt for at reagere hurtigt på mail, når der har skulle tages 

beslutninger, og vi ikke rigtigt har kunne mødes. 

 

Godkendt. 

 

c. Regnskab. 

Berit fremlagde regnskabet . 

Godkendt. 

  

d. Indkomne forslag. 

 

e. Budget og licens. 



 

f. Valg af bestyrelse og revisor. 

Formand – Mie Agerbo er villig til genvalg. Valgt. 

Sekretær – Annie Iversen er villig til genvalg. Valgt. 

Bestyrelsesmedlem – Anne Bech er villig til genvalg. Valgt. 

Bestyrelsenmedlem – Søren Jørgensen har givet fuldmagt til genvalg. Valgt.  

Suppleant – Christina Buch er villig til genvalg. Valgt 

Revisor -Jonna Oder er villig til genvalg. Valgt. 

Revisorsuppleant – Leif Makholm meldte sig. Valgt 

 

g. Eventuelt. 

Steen Eriksen fra VBI/Valby: Hvornår kan vi se turneringsplanen. 

Bente: Vi arbejder på sagen. Satser på at den bliver lagt på hjemmesiden til august. 

 

Denne generalforsamling er muligvis den hurtigste i 30 år.   

 

Referent: Annie Iversen  

 

  

 


